



**LAWADA**  
marine

# 雷旺达企业简介

Introduction to LAWADA Enterprise.



//// QINGDAO LAWADA YACHT TECHNOLOGY CO., LTD.



1

公司概况 Company overview

2

主营业务 Main business

3

发展历程 Development history

4

企业优势 Enterprise advantages

5

专利/荣誉 Patents / Honors

6

产品概览 Product overview



**LAWADA**  
marine



## 公司概况 Company profile

青岛雷旺达船舶科技有限公司是一家行业内资深的中大型船舶制造企业，位于山东省青岛市这一历史悠久的文化古城。成立于 2010 年的青岛雷旺达游艇制造有限公司，历经十余年发展，规模不断壮大，并于 2020 年变更为现公司，注册资金 2000 万元。

青岛雷旺达：生产各类玻璃钢船和铝合金船。年产能预达2000条船以上，年产值目标预达5亿元以上。

Qingdao LAWADA Yacht Technology Co., Ltd. is a senior medium and large-sized ship manufacturing enterprise in the industry, located in Qingdao City, Shandong Province, a historical and cultural ancient city. Qingdao LAWADA Yacht Manufacturing Co., Ltd, established in 2010, has undergone more than ten years of development, continuously expanding in scale, and was changed to the current company in 2020 with a registered capital of 20 million yuan.

Qingdao LAWADA: Produces all kinds of fiberglass boats and aluminum alloy boats. The annual production capacity is expected to reach more than 2,000 boats, and the annual output value target is expected to reach more than 500 million yuan.





## 青岛雷旺达船舶科技有限公司

Qingdao LAWADA Yacht Technology Co., Ltd.

- 工厂地址坐落于青岛市莱西市姜山镇昌盛东路6号
- 占地面积 57.88 亩，规划建设面积 38668 m<sup>2</sup>
- 拥有 4 座生产车间及 1 座研发中心
- 配备了 4 条行业领先的现代化生产线。
- The factory address is located at No. 6, Changsheng East Road, Jiangshan Town, Laixi City, Qingdao.
- It covers an area of 57.88 mu, with a planned construction area of 38,668 square meters.
- It has 4 production workshops and 1 R & D center.
- It is equipped with 4 modern production lines leading in the industry.





## 制造

Manufacture

各类玻璃钢船、  
铝合金船、钢制船等等  
的设计研发和制造

The Design, Development, and Manufacturing of  
Various Types of Fiberglass Boats, Aluminum Alloy  
Boats, Steel Boats, and More

# A



## 贸易

Trade

美国水星船用发动机  
授权经销商

Authorized Dealer of  
Mercury Marine Engines in the USA

# B



## 投资

Investment

水上旅游项目投资

Water Tourism Project Investment

# C



## 旅游

Tourism

水上旅游项目  
策划与运营

Planning and Operation of Water  
Tourism Projects

# D





## 发展历程 DEVELOPMENT HISTORY

2002

雷旺达游艇发动机公司成立，授权为美国水星发动机的专属经销商。

LAWADA Yacht Engine Company has been officially founded and has been granted the exclusive dealership rights for Mercury Marine engines, a prestigious brand from the United States.



2005-2006

在众多的竞标者中，脱颖而出成功被定为 2008 年北京奥运会全部工作用艇发动机的指定供应商。

Among numerous bidders, Lawanda Yacht Engine Company stood out and was successfully designated as the exclusive supplier of all workboat engines for the 2008 Beijing Olympic Games.



2006-2009

奥运会期间共计为奥组委提供使用了近千台水星发动机，并全程提供整船及发动机的全程售后安全保障，售后服务得到了北京奥组委的嘉奖和认可。

During the Olympic Games, nearly a thousand Mercury engines were provided for the Organizing Committee, and comprehensive after-sales safety guarantees were offered for the entire vessel and engine throughout the event. The after-sales service received commendations and recognition from the Beijing Organizing Committee for the Olympic Games.



2010

为适应市场需要，扩大销售渠道，公司新成立了青岛雷旺达游艇制造有限公司。

In order to meet market demands and expand sales channels, the company has newly established Qingdao LAWADA Yacht Manufacturing Co., Ltd.



2010-2016

公司确立技术创新战略，在产品研发上进行重力投入，研发了多款处于业内先进水平的产品。

The company has established a technology innovation strategy, making significant investments in product research and development, and has developed several products that are at the forefront of the industry.



2021

新厂房建设完工，公司的生产能力全面提升，迎来新的发展阶段！

The construction of the new factory building has been completed, comprehensively boosting the company's production capacity and ushering in a new stage of development!



2008

雷旺达游艇发动机公司更名为青岛雷旺达游艇销售服务有限公司，发动机销售业绩大幅提高。

LAWADA Yacht Engine Company has been renamed Qingdao Lawanda Yacht Sales and Service Co., Ltd., and its engine sales revenue has increased significantly.



2017-2020

销售渠道大力扩张，主要面向旅游市场和公务艇市场，公司营业额逐年提高。

The sales channels have been vigorously expanded, with a primary focus on the tourism market and the official/government boat market, resulting in a steady annual increase in the company's turnover.



2020

扩大企业规模，2020 年购买土地，建设新厂房，自此，雷旺达游艇制造公司更新为青岛雷旺达船舶科技有限公司！青岛雷旺达游艇销售服务有限公司更名为山东星运船舶设备有限公司。到此水星发动机授权资质已近 20 年。

Expanding its enterprise scale, in 2020, the company acquired land and constructed new factory buildings, marking the transformation of LAWADA Yacht Manufacturing Company into Qingdao LAWADA Marine Technology Co., Ltd. Additionally, Qingdao LAWADA Yacht Sales and Service Co., Ltd. has been renamed Shandong Xingyun Marine Equipment Co., Ltd. Up to this point, the company has held the authorized qualification for Mercury engines for nearly 20 years.



2023

2023 年底，在两年疫情的压力下，公司众志成城，顺利完成新工厂的建设及装修，并办理完相关手续。未来可期！

At the end of 2023, despite the pressure of the two-year pandemic, the company completed the construction and decoration of the new factory, as well as completing all relevant procedures. The future holds much promise!





为什么选择我们?  
Why choose us?

01

## 丰富的船型

涵盖旅游市场的全线产品，以及公务艇、渔业及引航船，能为客户提供行业最齐全、最前沿的新型业态

02

## 放心的品质

配备行业领先的现代化生产线，以最新的技术，高标准的工艺，打造行业一流的产品质量

03

## 专属定制

我们有专业的设计研发团队，能满足不同客户的各种需求，提供让客户最满意、最适合、最好用的产品

04

## 无忧售后

奥组委嘉奖的专业维修团队为您保驾护航。全国范围提供售后服务，第一时间为客户解决问题！承诺我们的产品卖到哪，服务就跟到哪！



为什么选择我们?  
Why choose us?

01

### Rich types of ships

It covers all products in the tourism market, as well as official boats, fishing boats and pilot boats, and can provide customers with the most complete and cutting-edge new business formats in the industry.

02

### Reassuring quality

Equipped with an industry-leading modern production line, using the latest technology and high-standard craftsmanship to create first-class product quality in the industry.

03

### Exclusive customization

We have a professional design and R & D team, which can meet various needs of different customers and provide the most satisfactory, most suitable and most useful products for customers.

04

### Worry-free after-sales service

The professional maintenance team commended by the Olympic Organizing Committee will escort you. Provide after-sales service nationwide, solve problems for customers as soon as possible! We promise that wherever our products are sold, the service will follow! The professional maintenance team commended by the Olympic Organizing Committee will escort you. Provide after-sales service nationwide, solve problems for customers as soon as possible! We promise that wherever our products are sold, the service will follow!





## ● 已服务地区 Service Area 覆盖全国



## ● 服务项目 Service Projects





## 飞鲨漂移艇 2013 2014



### 8米铝镁合金漂移艇

基本参数

型长: 7.96米    排水量: 4.10吨  
型宽: 2.60米    乘员: 12人(12-22人)  
型深: 2.60米    航速: 35节  
吃水: 0.46米

发动机: 美国水星柴油卧机270马力\*2台  
水泵: 汉密尔顿HAMILTON-JET 213\*2台

## 双体帆船 2016

### 10.25米双体帆船

基本参数

型长: 10.25米    吃水: 0.67米  
型宽: 4.90米    排水量: 8.98吨  
型深: 1.70米    乘员: 12人

发动机: 美国水星90马力四冲程汽油舷外机



## 拖伞船 2015

### 9.8米豪华拖伞船

基本参数

型长: 9.80米    排水量: 4.10吨  
型宽: 2.85米    乘员: 10+2人  
型深: 1.66米    油箱容量: 200升  
吃水: 0.48米

发动机: 美国水星270马力柴油舷内外机(卧机)  
证书: ZC/CCS沿海小船/游艇证书/内河A级证书



## 休闲快艇 2011 2012



### LWD255快艇

基本参数

型长: 7.63米    吃水: 0.51米  
型宽: 2.46米    排水量: 2.79吨  
型深: 1.42米    燃油容量: 150升

最大载员: 10-16人

发动机: 美国水星四冲程汽油舷外机225马力\*1台  
证书: CCS证书和ZC证书

## 造浪艇 2020



### 造浪艇

基本参数

型长: 7.41米    吃水: 0.50米  
型宽: 2.56米    排水量: 4.40吨  
型深: 1.28米    航速: 35节

乘员: 12人    油箱容量: 270L

发动机: 美国水星350马力柴油卧机  
证书: ZC和CCS沿海小船证书



## 水上超跑 2021



### 水上超跑

#### 基本参数

型长：5.20米    吃水：0.46米  
 型宽：2.24米    排水量：1.80吨  
 型深：1.34米    乘员：5人  
 发动机：美国水星170马力柴油卧机

## 双体客船 2017

### 15米豪华双体客船

#### 基本参数

型长：14.95米    排水量：15.65吨  
 型宽：4.80米    片体间距：3.35米  
 乘员：50人    油箱容量：500L  
 吃水：0.80米    片体宽度：1.39米  
 发动机：美国水星130马力柴油发动机2台



## 双体派对艇 2023



### 双体派对艇

#### 基本参数

型长：13.6米    吃水：0.65米  
 型宽：5.70米    排水量：12.50吨  
 型深：1.90米    乘员：12人  
 发动机：美国水星115马力四冲程汽油舷外机2台



## 单体旅游客船 2022

### 单体旅游客船

#### 基本参数

型长：17.80米    吃水：0.60米  
 型宽：4.57米    排水量：20.68吨  
 型深：1.60米    油箱容量：1000升  
 发动机：美国水星220/270马力柴油舷内外机2台





## 巡逻艇

2020  
2023

### 13.8米玻璃钢巡逻艇

基本参数

型长: 13.80米    排水量: 11.10吨  
 型宽: 3.77米    乘员: 12人  
 型深: 1.94米    油箱容量: 1000升  
 吃水: 0.85米    航速: 230节  
 发动机: 美国水星QSD4.2ES350马力\*2台  
 证书: ZC公务艇船检证书



### 11.8米铝合金巡逻快艇

基本参数

型长: 11.80米    排水量: 3.70吨  
 型宽: 3.50米    乘员: 8-10人  
 型深: 1.07米    油箱容量: 500升  
 吃水: 0.57米    航速: 40节  
 发动机: 美国水星300马力四冲程汽油外机\*2台  
 证书: ZC/CCS公务艇船检证书



### 15米铝合金巡逻艇

基本参数

型长: 14.98米    排水量: 12.60吨  
 型宽: 3.77米    乘员: 12人  
 型深: 1.83米    油箱容量: 1500升  
 吃水: 0.74米    航速: 240节  
 发动机: 美国水星QSD4.2ES350马力3台  
 证书: ZC/CCS公务艇船检证书



### 13.8米玻璃钢巡逻艇

基本参数

型长: 13.80米    排水量: 11.10吨  
 型宽: 3.77米    乘员: 12人  
 型深: 1.94米    油箱容量: 1000升  
 吃水: 0.85米    航速: 230节  
 发动机: 美国水星QSD4.2ES350马力\*2台  
 证书: ZC公务艇船检证书



## 引航艇

2023

### 18.80米铝合金引航艇

基本参数

型长: 18.80米    排水量: 32.5吨  
 型宽: 5.21米    成员: 6-12人  
 型深: 2.35米    油箱容量: 3000升  
 吃水: 0.92米  
 发动机: 卡特800马力柴油机+Hamilton HTX42  
 证书: CCS船检证书



## 钓鱼艇

2024

### L-40FB钓鱼艇

基本参数

型长: 12.79米    排水量: 9.0吨  
 型宽: 3.31米    乘员: 12人  
 型深: 1.50米    航速: 35节  
 吃水: 0.62米  
 发动机: 400马力\*2台



## 双体游艇

2018

### 58尺豪华双体游艇

基本参数

型长: 14.96米    排水量: 14.90吨  
 型宽: 4.74米    排水量: 14.90吨  
 型深: 2.29米    油箱容量: 500L  
 吃水: 0.75米    片体宽度: 1.39米  
 发动机: 美国水星170马力柴油发动机2台  
 (或220HP)





**LAWADA**  
marine

**感谢观看 · 期待合作**

Thank you for watching. Looking forward to cooperation.

---

青岛雷旺达船舶科技有限公司